
公司抬头

Certificate

To: Consulate General of 申请签证国家英文名称
Dear Sir or Madam,

Here our company certifies that the following person will go to your country for tourism /business/ visiting family /visiting friends during the period from Jul.30, 2012 to Aug.29, 2012. He/She has been working in our company since Nov.2001. His/ Her detail information is as following:

Name:Qin Wen                         Sex: Male/Female 
DOB: Jun.15.1962                      Passport No. : G50304525
Position: Legal Person                   Salary/Month: 5000 RMB
All the travel expenses are paid by herself/ himself/our company. Our company keeps Mr. / Mrs Qin Wen’s position and promises that he/she will comply with local laws, regulations and come back to China as schedule.
Please give kind consideration to Mr. / Mrs Qin Wen’s visa application.
For more information in this case, please feel free to contact me.

Sincerely yours,

Name: Meili Li（机打，再手签）
Position：General Manager（机打）
Address: No.442 Xihuan Road, Bayi Street, Pingxiang City, Jiangxi Province（机打）
Tel: 86-0799-2185689（机打）
Date: 2022-10-15（机打）
公司抬头

在职证明
致：XX国家领事馆
尊敬的先生或女士：
此证明以下人员于2012年07月30日至2012年08月29日将赴贵国旅游/商务/探亲/访友。他/她于2001年11月入职本公司。他/她的详细情况如下：

名字：秦文                 性别：男/女
出生日期：15-06-1962        护照号码：G50304525

职务：法人                 月薪：5000元  

整个旅程中，所有的费用由他/她个人/公司支付。我公司确保她在旅行中履行当地的法律法规，并为其保留职务，同时确保他/她会在假期后准时回国。

请认真考虑秦文先生/女士的签证申请.

如果有问题，可以随时联系我.

签字人姓名：***（机打，再手写）
签字人职务：***（机打）
地址：****（机打）
电话：***（机打）
日期：****年**月**日（机打）

